

Subject: Health Insurance Policy Coverage of Child Vaccinations via Home Health Care Services for 90 days as of Circular Date.

الموضوع: تغطية وثيقة الضمان الصحي لخدمة تطعيمات الأطفال من خلال الرعاية المنزلية لمدة 90 يوم اعتباراً من تاريخ التعميم

تعميم

Circular

For all qualified companies and accredited health care providers

لكافة الشركات المؤهلة و مقدمي خدمات الرعاية الصحية المعتمدين

Stemming from the Kingdom's unremitting efforts to control the implications of the New Coronavirus (COVID-19), and to continue the implementation of preventive and precautionary measures adopted for the health and safety of the insured through the provision of appropriate health care services during the present period;

The General-Secretariat of the Council of Cooperative Health Insurance (CCHI) hereby notifies qualified insurance companies and accredited health care providers that the unified health insurance policy shall now cover child vaccination services to be offered via home health care for 90 days as of the date of this Circular. This shall be as per the following criteria:

1. Qualified insurance companies shall provide child vaccination services via the CCHI accredited medical providers and within the medical network of the insured.
2. Health care providers shall comply with patient safety and infection control standards and procedures approved by the relevant regulatory authorities.
3. Insurance companies and health care providers shall identify and contact parents who failed to vaccinate their children, urging them to take the necessary Ministry of Health approved vaccinations.

CCHI requests of all qualified insurance companies and accredited health care providers to utilize official communication channels when informing their clients of these procedures. In addition, health care providers intending to provide home health care services must notify the General-Secretariat of the CCHI via email hcpa@cchi.gov.sa, in order to be registered in the List of Home Health Care Services via the online portal, thus notifying insurance companies accordingly.

إنطلاقاً من الجهود الحثيثة التي تبذلها المملكة في مواجهة تداعيات فيروس كورونا الجديد (COVID-19) ، و استكمالاً للإجراءات الوقائية والاحترازية و الحرص على حماية صحة المؤمن لهم و ضمان سلامتهم خلال الفترة الراهنة من خلال توفير الرعاية الصحية المناسبة لهم.

عليه فإن الأمانة العامة لمجلس الضمان الصحي التعاوني تشعر شركات التأمين الصحي المؤهلة ومقدمي خدمات الرعاية الصحية المعتمدين بأن وثيقة الضمان الصحي الموحدة تغطي خدمة تطعيمات الأطفال من خلال الرعاية الطبية المنزلية لمدة 90 يوم اعتباراً من تاريخ التعميم هذا وفق المعايير التالية:

- 1- على شركات التأمين الصحي المؤهلة توفير خدمة تطعيمات الأطفال من خلال مقدمي خدمة معتمدين من المجلس ضمن الشبكة الطبية للمؤمن لهم.
- 2- على مقدمي الخدمة الإلتزام بمعايير وإجراءات سلامة المرضى ومكافحة العدوى المعتمدة من الجهات الرقابية المعنية بذلك.
- 3- على شركات التأمين ومقدمي الخدمة حصر المتخلفين عن التطعيمات والتواصل معهم وحثهم بالحصول على تطعيمات الأطفال اللازمه والمعتمدة من قبل وزارة الصحة.

كما يود المجلس التأكيد على كافة شركات التأمين المؤهلة ومقدمي خدمات الرعاية الصحية المعتمدين بضرورة استخدام قنوات التواصل الرسمية لديها لتوعية عملائهم بهذه الإجراءات، كما يتعين على مقدمي الخدمة الراغبين في تقديم نشاط الرعاية الطبية المنزلية اشعار الأمانة العامة للمجلس من خلال البريد الإلكتروني hcpa@cchi.gov.sa حتى يتسنى للمجلس ادراجهم في البوابة الإلكترونية ضمن قائمة الرعاية الطبية المنزلية واشعار شركات التأمين بذلك .